
 
Geachte leden van de raad, 
  
Tijdens het meningsvormende debat van 25 augustus jl. over het 
Uitwerkingsplan Fietsparkeren 3e fase heeft u vragen gesteld over het gebruik 
van de flexibele stalling op de Blijmarkt. Zoals toegezegd heb ik navraag 
gedaan naar het gebruik van deze stalling. 
  
Op deze plek is gekozen voor een flexibele stalling zodat kan worden voldaan 
aan een tijdelijke grote vraag aan stallingsruimte en op andere momenten geen 
fietsen worden gestald en geen rekken staan op het plein voor de entree van de 
Fundatie.  
De flexibele stalling wordt beheerd door Grand Café Public en 
OdeonDeSpiegel. Met deze partijen is afgesproken dat de stalling wordt 
opgebouwd op avonden dat in Odeon of Fraterhuis een groot aantal bezoekers 
wordt verwacht. De stalling wordt een uur na afloop van de voorstelling door 
personeel van Grand Café Public ook weer afgebroken.  
  
Ton van Riele van Grand Café Public geeft aan dat volgens hem de stalling op 
piekmomenten nog steeds wordt opgebouwd. Het komt wel eens voor dat de 
drukte groter is dan vooraf voorzien, maar dat is eerder uitzondering dan regel. 
Wat hem betreft werkt de stalling en de gemaakte afspraak dus goed. 
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